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Datum indiening vragen: 26 september 2023 

 

Vragen: 
 
 
1.Kunt u sinds mijn bezorgdheid op 16 januari over de horecavoorziening in het Bosbad, een overzicht 
geven van de stappen die u als wethouder heeft genomen met betrekking tot dit dossier? Kunt u ons 
ook informeren over de huidige status van de horecavoorziening en de eventuele ontwikkelingen met 
betrekking tot de "derde helft"? 
 
Antwoord: 
Na het vertrek van de horecaexploitant uit de Bosbadhal hebben wij het Bosbad gevraagd om 
hier een rol in te betekenen. Zij zijn de beoogd exploitant van het totale sportcomplex na de 
verbouwing van het zwembad. Dat betekent dat zij in de nieuwe situatie ook een rol krijgen 
voor de inzet van de horeca. Over hoe we dat precies vorm gaan geven zijn we nog in overleg. 
Maar vooruitlopend op de nieuwe situatie was het Bosbad bereid te kijken wat mogelijk is in de 
tussentijd. Na een uitvraag voor een nieuwe partij, die niets opleverde is er in goed overleg met 
verenigingen gekomen tot een schema waarop de horeca open is. Op dit moment betreft dit 
dinsdagavond en de vrijdagavond van 19:45 tot en met 23:00 uur, met mogelijkheid tot uitloop 
als het druk is. Zaterdag meestal van 12:00 tot 20:00 uur of later als er nog wedstrijden 
gespeeld worden. 
  
Dit schema sluit aan op de trainingen en wedstrijden en is gebaseerd op de verwachte aantal 
bezoekers. Afspraak was dat eventuele tekorten hierbij niet voor rekening van het Bosbad 
komen. Op de dagen dat de horeca open is wordt deze bemenst via inhuur door Bosbad en 
waar nodig wordt deze bijgestaan door een verenigingslid. Hoewel dit geen ideale situatie is 
krijgen we van de verenigingen te horen dat zij tevreden zijn met de invulling. De contacten 
tussen verenigingen en Bosbad zijn goed en samen wordt er steeds in specifieke situaties 
gekeken naar maatwerkoplossingen.  
 
Bosbad monitort de belangstelling en de exploitatie nauwkeurig, zodat bijgeschaald kan 
worden als daar vraag naar is. Na de zomervakantie bleek er vraag op de dinsdag en die is dan 
ook toegevoegd aan de openstelling. 

 
2.Kunt u wat meer inzicht geven in uw betrokkenheid bij de verenigingen die hun binnensporten in 
deze faciliteit beoefenen? Hoe en wanneer zoekt u contact met deze verenigingen en wat zijn de 
belangrijkste onderwerpen en kwesties die momenteel relevant zijn voor deze groepen? 
 
 
Antwoord: 
Ons college is zeer betrokken bij alle sportverenigingen. Wij voeren het sportbeleid uit en 
hebben regelmatig overleg met verenigingen. Tijdens de coronapandemie en de energiecrisis 
was dit contact zeer regelmatig. Dat heeft geleid tot specifieke regelingen voor de uitdagingen 
waarmee de verenigingen te maken kregen in dit tijd. Daarnaast is de herijking van het Lokaal 
Sportakkoord op basis van input van sportverenigingen opgesteld. Hieraan hebben alle 
verenigingen kunnen bijdragen. Een van de sportcoaches is aanspreekpunt voor verenigingen 
en via hem blijven wij op de hoogte van ontwikkelingen. Wat we zien is dat het behouden van 
vitaliteit van de verenigingen momenteel relevant is. Denk aan voldoende trainers, bestuurs- en 
commissieleden. Ook het vervullen van de steeds meer gevraagde maatschappelijk rol van de 



vereniging blijft een actueel thema. Denk aan onder andere de inclusieve vereniging.  Hierover 
zijn wij als gemeente met de verenigingen in gesprek.  
 
De verenigingen die gebruik maken van de Bosbadhallen weten ons goed te vinden als er iets 
speelt en met betrekking tot de verbouwing van het sportcomplex houden wij hun op de 
hoogte. Eind oktober zullen wij weer een aparte sessie houden voor de verenigingen over de 
stand van zaken van de verbouwing van het sportcomplex.  
 
 
 

Datum beantwoording vragen: 24 oktober 2023 

Contactpersoon: Ellentrees Müller en Celine Zwart-Binnenmars 

 


